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ZAPISNIK SA SJEDNICE VIJECA KLUBOVA HVS.A

odrZane u subotu. 29. travnia 2017. qodine s podetkom u 17 sati
u Zaqrebu. SRC Jarun

Nazo6ni Elanovi s pravom glasa i njihovi opunomo6enizastupnici:

HAVK Mladost - Kre5imir eulo
HVK Mornar - Branka Murat
VK Neptun -Zeljana Musulin
VK Ner. Gusar - Paula Vu6ina
VK Nova - Slavko Mezdji6
VK O5jak - Duro Ljubi6
VK Pag - Branko Markota
VK Sava - Nikia Zupanovi6
VK Tre5njevka - Mi6o Mikuli6
HVK Vukovar - SiniSa Sijanovi6
VK Zagreb - Ante Ramadan

Odsutnidlanovis pravom glasa: VK Biokovo, VK Jadran Ri, VK Jelsa, HVK
Marina Ka5tela, VK Sabljaci

Nazo6ni 6lanovi bez prava glasa: VK Val - lgor Boraska

Odsutni dlanovi bez prava glasa: VK Adriaco, VK Ugrini6, VK Vrlika, VSD,
VSZSD, VSDNZ, VSIZ, VSZ

Ostali nazodni: Branimir BaSi6, Mladen Mihovilic, Darko Mik5i6,
Marko Mijat, Zdravko Gaj5ak, DraZen Sudi6,
Sandra JeZi6

Predsjednik Vije6a klubova Hrvatskog vesladkog saveza (dalje: Vijece) g.

DraZen Crnoga6a otvorio je sjednicu i pozdravio sve nazo6ne. PredlaZe Verifikacijsku
komisiju u sastavu: g. Slavko Mezdji6, g. Jo5ko Matuli6 i g. Davor Brust Sto je
jednoglasno prihva6eno. Verifikacijska komisija pregledom punomo6i utvrduje da je
od 28 zastupnika klubova - dlanova HVS-a s pravom glasom prisutno njih 23, te
slijedom navedenog, zakljuiuje da Sjednici prisustvuje dovoljan broj zastupnika
dlanova za dono5enje pravovaljanih odluka, te da je za usvajanje pojedinih odluka
potrebno minimalno 12 glasova. G. Crnoga6a zahvaljuje Verifikacijskoj komisiji te za
Clanove radnog predsjedni5tva predlaZe g. Sini5u Sijanovi6a i gdu. Zeljanu Musulin -
jednoglasno prihva6eno. Za ovjerovitelje Zapisnika g. Branka Markotu i g. Borisa
Rihtara - jednoglasno prihva6eno, te gdu Sandru JeZic za zapisni6ara - jednoglasno
prihva6eno.

VK Arupinum - Pero Grujin
VK Croatia - Boris Rihtar
VK Dupin - Nives Crnoga6a
VK Glagolja5 - Goran Fruk
HVK Gusar - Denis Boban
VK lktus - Davor Brust
VK lstra - Ante Mili6
VK Jadran Zd - Jo5ko Matuli6
VK Jarun - Krunoslav Klak
VK Korana - Ferdinand Kova6i6
VK Krka - DraZen Crnoga6a
VK Medulin - lvan BaSi6
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/ pr"O.j"Onik Vije6a predlaZe Dnevni red sjednice kako slijedi:

1. Otvaranje Vije6a i biranje radnih tijela Vijeca
1 .1 Verifikacijske komisije
1 .2 Radnog predsjedni5tva
1.3 Zapisni6ara
1 .4 Ovjerovitelja zapisnika
Usvajanje Zapisnika sa sjednice Vijeca klubova odrZane 3.12.2016.
lzvje56a za 2016. godinu:
3. 1 . Predsjednika Saveza
3.1.1 Rasprava i usvajanje izvje56a
3.2 Financijsko poslovanje Saveza
3.2.1 Rasprava i usvajanje izvje5ca
3.3 Nadzornog odbora Saveza
3.3.1 Rasprava i usvajanje izvje56a
Pravila o vesla6kim natjecanjima i Provedbena pravila - prijedlog izmjena
i dopuna, rasprava i glasovanje

5. Pitanja, prijedlozi, obavijesti.

PredloZeni Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad.2. Zapisnik sa sjednice Vije6a klubova odrZane 3. prosinca 2016. godine u Puli -
usvojen je jednoglasno.

Ad.3. lzvje5da za 2016. godinu: izvje56e Predsjednika - zajedno s pozivom za
sjednicu dostavljeno je dlanovima Vijeca u pisanom obliku.
G, BaSi6 pozdravlja prisutne, zahvaljuje im na dolasku, te napominje kako je pro5la
godina bila godina za pamCenje s osvojene dvije olimpijske medalje odnosno 100
postotnim uspjehom na Olimpijskim igrama (dvije posade - dvije medalje). Bra6a
Valent i Martin Sinkovi6, te Damir Martin perjanice su vesladkog odnosno hrvatskog
sporta op6enito. U lakom veslanju, Luka Radoni6 je napravio veliki iskorak, nadamo
se da 6e u ovoj godini svi oni nastaviti s uspjesima, te potaknuti i mlaile kategorije da
im se pridruZe u ostvarivanju vrhunskih rezultata. Savez je zavr5io godinu pozitivno
usprkos, u jednom periodu, oteZanom financiranju od strane HOO-a. Nabavljena je
nova oprema, 6amci i gliser, Sto je nastavljeno i u ovoj godini. lmenovana su
povjerenstva, neka su po6ela s radom i vrlo su aktivna, dok se druga jo5 uhodavaju,
a neka 6e trebati jo5 malo potaknuti kako bi pomogla u ostvarivanju zajedni6kih
ciljeva i napretku sveukupnog veslanja. Usvojen je novi Pravilnik o registraciji
veslada, a na danaSnjoj sjednici 6e se dati na usvajanje novi Pravilnik o vesladkim
natjecanjima.lzabranje novi izbornik, g. Mik5i6 kojije veC do sada odradio puno toga
(okupljanja mladih dobnih kategorija, ergometri na 2 i 6 kilometara, te ostale
aktivnosti prema Planu i programu). lzbornik i treneri Bralid i Suk se sufinanciraju iz
programa HOO-a. Zahvaljuju6i g. Crnoga6i potpisan je Ugovor o donac'tji za
kori5tenje objekata u Zatonu do 2022. godine. Slijede6i cilj je Peru6a gdje je g.

lvan6i6 ve6 poduzeo odredene korake, te bi HVS zajedno s HVK Gusar radio na
izgradnji pravog vesla6kog centra odnosno na poboljSanju uvjeta (hangari, pontoni i

dr.). Nakon nekoliko godina zategnutih odnosa izmedu HOO-a i MZOS-a napokon je
do5lo do pobolj5anja osnivanjem Sredi5njeg drZavnog ureda za sport na 6ijem 6elu je
gda Janica Kosteli6, te se nadamo da 6e se status sporta u drZavi popraviti i da 6e
napokon sport dobiti mjesto koje zasluZuje.
G. Crnogaea zahvaljuje predsjedniku te Zeli jo5 napomenuti da je uz koriStenje
objekata (hangara isvladionica) u Zatonu dobivena na kori5tenje (10 dana godi5nje) i

ciljna ku6ica. Nedostaju jo5 pontonijer postoje6i zbog dotrajalosti nisu za kori5tenje.
G. BaSi6 zahvaljuje g. Mezdji6u koji je napisao kratki uvod za ovogodi5nje Dr2avno
prvenstvo u kojem nas podsje6a na obiljeZavanje 30 godina (1.5.1987.) od otvaranja
vesla6ke staze na Jarunu,
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G. Crnoga6a daje izvje56e na usvajanje. lzvje56e Predsjednika je jednoglasno
usvojeno.

Ad.3.2 Financijsko poslovanje Saveza -bilancu, radun prihoda i rashoda, te
revizijsko izvje56e, dlanovi su dobili u materijalima za sjednicu. Sva financijska
izvje56a su predana i napravljena u zakonskim rokovima. Revizijski uvid je izvr5ila
,,Antea revizija", te je dano pozitivno mi5ljenje i nisu pronadene nikakove
nepravilnosti u financijskom poslovanju Saveza
Financijsko izvje56e za 2016. godinu jednoglasno je usvojeno.

Ad.3.3 lzvje5ce Nadzornog odbora - g. Mihovili6 pozdravlja prisutne te ukratk_o daje
pregled u8inlenog od strane Nadzornog odbora, odnosno izvr5enog uvida. Sto se
financija ti6e, Savez se i dalje 95olo financira od strane HOO-a koja sredstva su
strogo namjenska, te se iskljudivo mogu koristiti za svrhu odredenu Pravilnicima i

financijskim planom i pravilima donesenima od strane HOO-a. Nadzorni odbor Cestita
vesladima (bra6i Sinkovi6 i Damiru Martinu) i njihovim trenerima i klubovima na
osvojenim medaljama u pro5loj godini (Olimpijske igre, Svjetski kupovi, Europsko
prvenstvo), te vodstvu, lzvr5nom odboru i strudnim tijelima na uspje5nom vodenju
Saveza.
lzvje56e Nadzornog odbora jednoglasno je usvojeno.

Ad.4. Pravila o vesladkim natjecanjima i Provedbena pravila - g. Crnoga6a
napominje da je od 2000. godine ukljuden u rad na gotovo svim aktima ali da je ovo
prvi put da se u izradu prijedloga Pravilnika aktivno uklju6ilo nekoliko povjerenstava
Sto je za svaku pohvalu te rijed daje g. Fruku. G. Fruk, predsjednik Povjerenstva za
natjecanja, pozdravlja prisutne te zahvaljuje na pomo6i i radu dlanova suda6kog,
zdravstvenog i ostalih povjerenstava te kre6e s prezentacijom Pravilnika odnosno
glavnih izmjena i dopuna.
Po pojedinim Clancima prijedloge izmjena ili dopuna dali su g. Boban, g. Grnoga6a, g.

Ramadan i g. Mikuli6. Nakon una5anja usvojenih promjena i provedenog glasovanja
g. Fruk prezentira Pravilnik, a g. Mijat se obvezuje naknadno sroCiti zavr5ni Clanak
68.
Pravilnik s usvojenim izmjenama i dopunama jednoglasno se usvaja, te 6e se isti

objaviti i dostaviti svim dlanovima.

Ad.5. Pitanja, prijedlozi, obavijesti - g. Sudi6 u ime Povjerenstva za rekreativno i

veteransko veslanje traZi podr5ku V'rje6a za isticanje kandidature za dobivanje
Masters Regate u Zagrebu 2021. Godine, ili kasnije ovisno o slobodnim terminima.
G. Crnoga6a napominje da prema Statutu, lO predlaZe Vije6u isticanje kandidature
Saveza za organizaciju svjetskih i europskih vesladkih prvenstava i kupova, te da
zahtjev treba biti dostavljen tajni5tvu u pisanom obliku i u za to predvidenom
vremenu, kako bi ga se uvrstilo u dnevni red Sjednice. PredlaZe da se osnovom
takova zahtjeva, koji bi trebao sadrZavati i elaborat s tro5kovnikom o organizaciji
natjecanja, isto stavi na dnevni red prve slijede6e sjednice Vije6a.
Prijedlog predsjednika Vije6a jednoglasno je prihvaCen.

Sjednica je zavr5ila u 20:30 sati.

Zapisni6ar:

Sandra Je2i6

Predsjednik Vij fa klubova HVS-a:3*.r"or=}=}r

DraZen C bga6a


